
Ökning	  av	  antal	  styrelsemedlemmar	  till	  10	  
	  

	  

Propositionen kommer att behandlas under Årsmötet 4:e December 2019.  

I år, och tidigare år, har styrelsen verkat under planhierarki vilket har inneburit att alla 
ledamöter varit delansvariga under alla event och i sin tur innebär en total ökad 
arbetsbelastning.  

Styrelsen 2019 är av uppfattningen att föreningen skulle ha stor nytta av att antalet ordinarie 
ledamöter ökades från sju personer till nio, då framtida styrelser då skulle kunna dela upp 
sina ansvarsområden i grupper och lägga mer fokus på evenemang och åtagande inom sitt 
område. 

 

 

Vi yrkar  

⁃ att avsitt 6, punkt 3 av LESS stadgar skrivs om till ”Styrelsen består utav en ordförande 
och upp till 9 ordinarie ledamöter.” 

Vi tror att LESS på detta vis kommer kunna anordna fler evenemang och att det kommer 
avlasta arbetet för den individuella ledamoten. 

 

 

Lund, Sverige 14/11/19 

Frida Sundin, Johanna Wallin, Johanna Hansson, Lisa Karlsson, Kajsa Lotta Kärnebro, Clara 
Edwards, Linnea Nilsson, Björn Fridqvist Nimvik 


